
 

 

Interpellation inför KF den 13 mars 2025 
 
Till Kommunstyrelsens ordförande  
 
Inom socialnämndens ansvarområde finns 2 st. HSVO grupper, dels en Regionalt 
med alla kommuner inom Uppsala län, dels en mellan respektive kommun och 
Regionen. 
 
En stor del av de frågor som behandlas i det lokala HSVO faller inom 
socialnämndens område, men en del av de frågor som tas upp har också direkt 
anknytning till utbildningsnämndens ansvarsområde och är ofta kopplade till båda 
nämnderna.  
 
Vid ett möte i HSVO besökte vi familjecentralen, ett exempel på område där båda 
nämnderna är berörda. Vi har också inbjudna gäster som föreläser om områden 
som kan beröra båda nämnderna. 
 
De personer som kallas till möten inom det lokala HSVO är ledamöter från 
socialnämnden (ordförande, 1:a vice ordförande, 2:a vice ordförande) och 
socialchefen i Knivsta kommun. Från utbildningsnämnden kallas ordförande,  
1: a vice ordförande, 2:a vice ordförande samt utbildningschefen i Knivsta 
kommun. Utöver dessa kallas också politiker och tjänstemän från Regionen.  
 
För att utrycka mig lite försynt så är närvaron från utbildningsnämnden mycket 
svag vid dessa möten. 
 
Fråga till kommunstyrelsens ordförande: 
 
Hur ser du på att politiker och tjänstemän som representerar utbildningsnämnden i 
HSVO har en mycket svag närvaro vid dessa möten och vad tänker du göra åt 
detta? De är faktiskt kallade. 
 
Gunnar Ormeus 
Socialdemokraterna i Knivsta 
 


